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Verksamhetsberättelse 2023 
 

Styrelsen i Grimsås Samhällsförening avger härmed verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2023 

 

Styrelsen har bestått av: 

 

Jens Ekdahl, ordförande 

Jennie Lundin, v ordförande (mammaledig del av året) 

Marie Birgersson, kassör 

Anna Letth 

Gunilla Lidén 

Jesper Rydin 

 

Möten 

Styrelsen har haft möte sista torsdagen per månad, med uppehåll över sommaren. 

Årsmötet hölls på kansliet 30 mars med 17 deltagare. 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi är fortsatt god. Se bifogad resultat- och balansräkning. 

Vi tackar för alla medlemsavgifter och bidrag som håller verksamheten och kansliet igång! 

 

Medlemmar 

Antalet betalande medlemmar ökade från 114 till 120 hushåll. Medlemsavgifterna utgör ca 

60% av föreningens intäkter och täcker vår del av kostnaderna för att driva föreningskansliet. 

 

Kansliet - Monicas sammanfattning 

Dagligdags kommer det in samhällsbor och läser tidningen. 

De verksamma föreningarna i lokalen har haft sina möten här. 

Viltvård, Ledighetskommittén, samfällighetsföreningar, bassängföreningens årsmöte, 

filmkväll och barnkalas är en del av aktiviteter förutom föreningarnas möten här. 

En del spontanmöten har det blivit och som tidigare, några kommer för att köpa lotter, en del 

för att bara prata lite. 

De som varit nya i samhället har sökt sig in här när de är ute och går. 

Sen finns de bruna matavfallspåsarna här också för hämtning. 

 

Ledighetskommittén/Daglediga 

Samhällets pigga pensionärer är aktiva och träffas regelbundet på kansliet, i bygdegården och 

gör utflykter till intressanta platser. Ofta är de 40-50 deltagare på sina aktiviteter.  

De sköter flaggningen på torget och deltager i kommunbygderådet om styrelsen har förhinder. 

För sitt engagemang i samhällsföreningen får de ett ekonomiskt bidrag till sina aktiviteter. 

 

Servicebutiken Lifvs och PostNord-boxar 

Tyvärr gick Lifvs helt överraskande i konkurs våren 2023 och butiken stängde omgående. 

Under hösten såldes och flyttades byggnaden till annan ort. Lastbilen som hämtade 

byggnaden tog även med sig den soffa som samhällsföreningen äger. PostNord-boxarna står 

kvar och används fortsatt. 

Under hösten har samhällsföreningen tillsammans med andra intressenter försökt hitta lösning 

att åter få en servicebutik i Grimsås, men än är inget klart.   
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Cykelväg mellan Grimsås och Hestra 

Vi fortsätter att lobba för att det ska byggas en cykelväg mellan Grimsås och Hestra. Tranemo 

och Gislaveds kommuner är positiva till förslaget och har tagit över ansvaret för att driva 

projektet, men tyvärr maler administrationen väldigt sakta. Trots regelbundna påstötningar 

från oss, och kommunens strategi att cykelvägar ska prioriteras, har vi ännu inte sett något 

konkret beslut som kan leda till att cykelväg byggs. 

 

Utvecklingsplan och Översiktsplan för Grimsås 

Tranemo kommun har under 2023 inte visat något intresse av att diskutera konkreta insatser 

från kommunen för att utveckla Grimsås. Kommunal service, lägenheter, tomtpriser, 

bassängen, cykelväg och torvbrytning är några av de ärenden där vi tycker att kommunen inte 

agerar tillräckligt för Grimsås utveckling. 

 

Torvbrytning 

Stor del av 2023 har ägnats åt att försöka stoppa Neovas planer att starta storskalig 

torvbrytning på Grimsås mosse. Vi har tagit hjälp av media, skrivit insändare, skrivit till 

kommunens tjänstemän och till Länsstyrelsen. Nexans motsätter sig också Neovas planer. 

Tyvärr fick Neova 19 januari 2024 tillstånd att börja sin verksamhet på mossen. Vi har i feb 

2024 överklagat till Mark- och Miljödomstolen. 

Dokument och annan relaterad information finns tillgänglig på vår hemsida.   

 

Bygdepeng från Vindkraftsparken 

Årligen erhåller Grimsås-Mossebo-Hestra drygt 200.000 kr från vindkraftsparken utanför 

Grimsås. Samhällsföreningen har två representanter i fördelningskommittén och vi kan 

konstatera att pengarna kommer till väldigt bra nytta. För Grimsås del har det bl.a hjälp till 

ekonomiskt i renoveringar av bygdegården och Grimsborg.  

Kriterier och mall för att få söka bidrag finns på kommunens hemsida. Fortsätt att söka pengar 

till fler projekt för att utveckla Grimsås! 

   

Kommunbygderåd 

Under 2023 har ingen träff anordnats av kommunen. 

 

Multisportplan 

Multisportplanen fyller fortsatt en viktig funktion i att erbjuda barn och ungdomar bra 

aktiviteter i samhället och främja spontanidrottandet! 

 

Lekplatser 

Tranemo kommun vill ta bort två lekplatser i Grimsås. En på ”snippen” och en vid 

multisportplanen. Vi ser inte hur Grimsås ska bli mer attraktivt för barnfamiljer av dessa 

neddragningar och saknar andra satsningar i Grimsås som kan kompensera för att lekplatser 

tas bort. 

 

Grimsås hemsida 

Vår hemsida www.grimsas.com är byggd på en modern plattform och används för att sprida 

information om Grimsås. Alla som har samhällsnyttig information kan gärna kontakta Malin 

Palmqvist eller Jennie Lundin, eller maila till info@grimsas.com. 

 

Facebook-grupp 

Vår FB används flitigt och oftast på ett bra sätt för att ge samhällsnyttig information, utan att 

riskera personangrepp, vara kränkande, rasistiska eller diskriminerande. 

http://www.grimsas.com/
mailto:info@grimsas.com


 3 

Upptäcks felaktiga inlägg, så tas de bort snarast. 

 

Vårstädning 

2023 anordnades en vårstädning, men uppslutningen var mycket dålig. Samhället hålls ändå 

förhållandevis rent och snyggt genom invånarnas vardagliga beteende och spontana insatser. 

 

Samhällsskydd/Grannsamverkan 

Anthony Coomer och Per Josefsson representerar Grimsås i regionens 

Grannsamverkansarbete och har deltagit i de möten som ordnats i kommunen. 

Via appen ”Grannsamverkan” hålls ett stort antal personer i Grimsås informerade om viktiga 

händelser och förebyggande arbete. 

 

Blomlådor i samhället 

Även i år har samhällsföreningen stått för blomlådor vid samhällets infarter, vid anslagstavlan 

och vid Lifvs. Blomkrukorna vid Lifvs är flyttade till annan plats i samhället. Stort tack till 

Katarina Gunnarsson som sköter blommorna varje år.  

 

Flaggning 

Samhällsföreningen, via Ledighetskommittén, har skött flaggningen på torget även 2023 och 

erhåller bidrag från Tranemo kommun för det. Pengarna går till Ledighetskommitténs 

aktiviteter.  

 

Julbelysning 

Nexans gårdspersonal har som vanligt satt upp julbelysningen utmed Storgatan och på torget -  

stort tack till Nexans stöd! Vi planerar att byta ut eller renovera belysningarna utmed 

storgatan. 

 

Julmarknad – tipspromenad 

Första advent ordnades som vanligt en liten julmarknad på torget. Uppslutningen och 

stämningen var bra med ett 100-tal besökare som trotsade kylan och köpte många lotter. 

Utöver samhällsföreningen deltog GIF, Equmenia, Klass 5-6 i Grimsåsskolan, Ulla-Britt och 

UF-företag från Tranemo Gymnasium Ekonomi-program.  

Störst uppskattning visar barnen och deras föräldrar som dansar runt granen till levande 

dragspelsmusik och får godispåse av vår mycket omtyckta tomte. 

Stort tack till alla som gör detta lilla arrangemang möjligt och trevligt!  

 

Luciafirande 

Med stort engagemang av Anna-Lena Larsson fick vi återigen uppleva ett stämningsfullt 

lucia-framträdande i en nästan fullsatt bygdegård. 

Alla skolans klasser deltog i uppträdanden och samhällsföreningen tillsammans med 

bygdegårdsföreningen stod för arrangemang, lotter och fika. 

Vi hoppas Anna-Lena tillsammans med skolan orkar att upprepa detta kommande år! 

 

Ödehusen 

I samhället finns fortfarande några ödehus som förfaller för varje år. Samhällsföreningen har 

anmält dessa till kommunens ödehus-inventering och försöker sedan flera år driva på åtgärder 

för huset på Storgatan, som utgör en risk för barn som kan lockas att gå in i det öppna huset. 

Det är anmärkningsvärt att myndigheterna inte kan agera kraftfullare mot de fastighetsägare 

som missköter sig, när betydligt lindrigare förseelser, t.ex. buskar som ger skymd sikt i 

korsningar, kan ge vite-förelägganden och tydliga krav på fastighetsägare. 
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Slutord 

Grimsås invånare har en allt högre snittålder, vilket vi ser i en aktiv 

Ledighetskommitté/Daglediga och att många äldre väljer att sälja sina hus och flytta till 

Hestra eller Tranemo, då det saknas attraktiva lägenheter och service i Grimsås. 

Lediga husen i Grimsås säljs snabbt och priserna är ännu förhållandevis låga. Tyvärr ser vi 

allt oftare att husen blir fritidsboenden. Positivt är att några hus sålts till ungdomar och 

barnfamiljer, vilket skapar framtid för samhället och skolan. 

Nexans fortsätter att skapa arbetstillfällen och inpendlingen ökar. Vad behöver kommunen 

göra i Grimsås för att fler av pendlarna ska flytta hit? Vi tror att mer service och alternativa 

boenden till äldre som funderar på att sälja sina hus skulle gynna Grimsås och därmed 

Tranemo kommun. Fler aktiviteter för barn och ungdomar skulle också bidra till ökad trivsel 

och en vilja att bo kvar när man senare skaffar egen familj.    

IKO Fritid, GIF, Ekumenia, bassängen, bygdegården, kyrkan m.fl. skapar värdefulla 

förutsättningar för aktiviteter och trivsel i samhället, men vi saknar rätt stöd från kommunen 

för att skapa den utveckling av Grimsås som vi vill göra. 

 

Styrelsen tackar alla som deltagit i olika aktiviteter och alla bidragsgivare som på olika sätt 

stöttat Grimsås 2023. Nu ser vi fram emot 2024 med nya möjlighet och utmaningar i Grimsås!  

 

 

 

Grimsås den 2 mars 2024 

 

 

____________________   ____________________   _______________________ 

Jennie Lundin Jens Ekdahl  Marie Birgersson 

 

 

_____________________ ____________________ _______________________ 

Gunilla Lidén Anna Letth  Jesper Rydin 

 

 

 


